
Občanskou iniciativu „i my jsme Brno“ tvoří zástupci bytových družstev, kterým byla 
Zastupitelstvem města Brna (ZMB) přislíbena a řádně nabídnuta privatizace městských domů. 

TISKOVÁ ZPRÁVA  
 

Jednání jen krátce před zastupitelstvem - zatím bez výsledku 
 
Dne 13. 4. 2015 v době od 13.00 do 14.00 hod. se uskutečnilo první pracovní jednání 

mezi zástupci občanské iniciativy „I my jsme Brno“ a politickou reprezentací města – 
primátorem ing. Petrem Vokřálem a 1. náměstkyní ing. Klárou Liptákovou. Na setkání byla 
pobrána řada aspektů návrhu na usnesení, který bude předmětem jednání následujícího 
zastupitelstva v následující den. Setkání proběhlo v přátelské atmosféře, ale bez konkrétních 
výsledků. Zástupci iniciativy navrhli možnost podílení se na řešení tak, aby navržená varianta 
byla dostupná i pro běžné obyvatele bytů, kteří k možnosti privatizace upínali své naděje na 
stabilizaci své bytové situace a této naději podřídili svůj čas a shromáždili všechny dostupné 
prostředky. Pro velkou část stávajících nájemníků je stávající návrh města ekonomiky 
nedostupný. Například se jedná o rodiny v obtížných životních situacích, nebo seniory, kteří 
nejsou sociálními případy, ale zajišťují svůj chod se značnými obtížemi a složitě se připravili 
na splnění původní nabídky.   

 
Bytová družstva písemně Město upozornila na možnost vzniku škody. Předběžně ji 

vyčíslila na částku překračující 360 mil. Kč, kterou by bylo možno podle některých rozsudků 
požadovat k náhradě. 
 
 
 
Mluvčí občanské iniciativy 
Ivo Ondračka z BD Veveří 51 
e-mail: ivo@ondracka.cz, tel.: 721 294 715 
v Brně, 13.4.2015  

  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
           


